
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
datum : 5 april 2024 
van : Eveline Vink GroenLinks en Judith Tenbusch PvdA 
onderwerp : Mogelijke komst van een McDonalds vestiging in Rheden aan de Arnhemsestraatweg 

 
 
Inleiding 
Door diverse media is bekend dat de landelijke fastfoodketen McDonalds overweegt om op een aantal 
plekken in Gelderland een vestiging te gaan openen. Zo onder anderen in de gemeente Rheden aan 
de Arnhemsestraatweg waar nu een Chinees restaurant zit. Het pand heeft horeca bestemming. De 
gemeenteraad van Rheden heeft een motie aangenomen om een eventuele McDrive tegen te 
houden. Het bestemmingsplan geeft namelijk geen recht op een drive-in. 
Tijdens de open agenda van woensdag 27 maart 2024 heeft de actiegroep van inwoners ingesproken. 
Nadrukkelijk werd gewezen op de ruimtelijke invulling, ligging aan een Natura2000 en de toekomstige 
groei van verkeersbewegingen.  
 
 
Vragen 

1. Is GS op de hoogte van bovengenoemde plannen? Zo ja, heeft GS al contact gehad met het 
college van Rheden? Zo ja, wat was de uitkomst van dat gesprek? 

2. De betreffende locatie ligt op nog geen 200 meter van Natura2000. Welke gevolgen voorziet 
GS voor de natuur in de directe omgeving door de bouwwerkzaamheden, de verwachte 
verkeerstoename en de toename van verstoring door licht en geluid op deze locatie? 

3. Indien het antwoord op vraag 2 nog niet bekend is, is GS bereid de te verwachten gevolgen 
op al deze thema's (bouw, verkeer, licht en geluid) in beeld te brengen? 

4. De kwetsbare natuur op de Posbank is al jaren onderwerp van zorg. Niet alleen door te grote 
aantallen bezoekers op dezelfde plek, maar ook het aantal autobewegingen op en rond het 
gebied en de stikstofuitstoot die dat veroorzaakt. In 2022 zijn maatregelen genomen om het 
aantal auto's te beperken door gedeeltelijke afsluiting. Hoe kijkt GS naar die getroffen 
maatregelen en de wens voor afname van autoverkeer in de buurt van de Posbank in 
combinatie met de verwachte toename van auto's bij de McDonalds? 

5. Hoe kijkt GS er tegenaan dat er een verbod is om fakkels of andere lichtjes aan te steken op 
de natuurbegraafplaats Heidepol i.v.m. stikstof en er wel straks met een vestiging van 
McDonalds duizenden extra vervoersbewegingen plaats gaan vinden? 

6. De Arnhemsestraatweg is een provinciale weg die nu al druk is. Met een vestiging van 
McDonalds zal er (zowel met als zonder een McDrive) en flinke toename van het aantal 
verkeersbewegingen komen. Is de huidige infrastructuur daarop berekend? Verwacht GS dat 
er een aanpassing van de weg of weginrichting nodig zal zijn? 

7. Door de groei van het aantal verkeersbewegingen zal de verkeersveiligheid in het geding 
kunnen komen. Bijvoorbeeld doordat fietsende scholieren de weg oversteken naar de 
McDonalds. Is GS bereid om extra verkeersveiligheidsmaatregelen toe te passen om 
onveilige situaties te voorkomen? 

8. McDonalds staat bekend om de hoeveelheid afval die gaat zwerven in de omgeving. Welke 
instrumenten heeft GS om te voorkomen dat het afval in het Natura 2000 gebied terechtkomt? 

 


